
 
Mondelinge vragen – Overlast 
Lepelenburg 
18 september 2023

Vragen: 
'Weggejaagde drugsverslaafden Lucasbolwerk strijken neer in Park Lepelenburg: 'Ze 
maken er een zooitje van’ kopte het AD Utrecht op 18 september jl. In het artikel 
wordt de huidige situatie in Park Lepelenburg omschreven. In het park zou zich 
regelmatig een groep ophouden van zo'n dertig verslaafden mannen. De verslaafden 
zitten op de bankjes, gebruiken er openlijk en hebben onderling veel ruzie, aldus het 
artikel. Bewoners maken zich zorgen over deze ontwikkeling en voelen zich onveilig. 

Het vermoeden is dat het (deels) om verslaafden gaat uit dezelfde groep als die 
eerder bij het Lucasbolwerk stond. Sinds dat het verbod op openlijk 
harddrugsgebruik van kracht is, kan er namelijk handhavend worden opgetreden en 
is het op het Lucasbolwerk een stuk rustiger. Enig waterbedeffect van deze 
maatregel was op voorhand voorzien, maar daarbij werd wel aangegeven dat 
kleinere groepjes verslaafden makkelijker te benaderen zouden zijn voor 
zorgverleners. De bedoeling van de maatregel was dus om de situatie beheersbaar 
te maken, de vraag is of dit nu voldoende lukt. 

Dit brengt de fractie(s) van de VVD, PVV en het CDA tot de volgende vragen: 

1. Herkent de burgemeester de door het AD omschreven situatie in Park 
Lepelenburg? Zijn er nog andere locaties die sinds de aanpak op het 
Lucasbolwerk te maken hebben met toenemende overlast van verslaafden? 

In Park Lepelenburg gaat het om een groep van 30 mannen, terwijl de groep bij 
het Lucasbolwerk uit zo'n 120 man bestond. 
2. Is het in de praktijk ook gemakkelijker gebleken om deze groep te benaderen, 
nu de groep minder groot is? 

3. Wordt er in Park Lepelenburg op dit moment net zo actief gehandhaafd als op 
het Lucasbolwerk? Zo ja, hoe verklaart de burgemeester dan dat er in Park 
Lepelenburg nog steeds door een grote groep openlijk gebruik wordt terwijl dit 
verboden is?



4. Wat kan er gedaan worden om de overlast in Park Lepelenburg tegen te 
gaan? Kan bijvoorbeeld worden ingezet op meer handhaving en meer 
begeleiding naar zorg? 
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